
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 

Z A P I S N I K 
 
 
2. redne seje Vaškega odbora za območje naselja Senožeti, ki  je potekala dne 11. 01. 2024, 
ob 19.30 uri v prostorih gasilskega doma Senožeti. 
 
 
PRISOTNI: 
Člani vaškega odbora: 
Rumič Helena, Tkalec Tara, Kračan Bojan, Strniša Janja 
 
OSTALI PRISOTNI (vabljeni): 
Občinski svetnik Pirc Gregor, Dukarič Darja, Dukarič Tomo, Frantar Erika, Frantar Peter, 
Husnjak Zdravko 
 
Zaradi drugih obveznosti se podžupanja Nika Rovšek in občinski svetnik Branko Škarja seje 
nista mogla udeležiti. 
 

Sprejet je bil naslednji 
DNEVNI RED: 

 
1. Potrditev zapisnika 1. Reje seje VO 
2. Pregled odgovorov občine na zapisnik 1. redne seje VO 
3. Poročilo svetnikov o načrtih občine za leto 2024 
4. Predlogi, pobude, vprašanja 

 
AD-1 

 
Zapisnik 1. redne seje VO je bil soglasno sprejet. 

 
AD-2 

 
Pri pregledu odgovorov občine na zapisnik 1. Redne seje VO smo ugotovili naslednje: 
- Da se čim prej pristopi k zagotovitvi primernih prostorov za izvajanje šole in vrtca in pa 

večnamenskega prostora za potrebe šole, vrtca in krajanov.  

 

OBČINA DOL PRI LJUBLJANI 
VAŠKI ODBOR ZA OBMOČJE 
NASELJA SENOŽETI 
 
Dol pri Ljubljani 1, 1262 Dol pri Ljubljani 
Telefon: 01/5303 240, faks: 01/5303 249 
e-pošta: obcina@dol.si  
 



Ker je bilo gradbeno dovoljenje pred leti za ta namen že izdelano nas zanima ali to še vedno 
velja? 
Pirc Gregor nam pove, da je za namen gradnje prizidka POŠ Senožeti v letošnjem letu 
rezervirano za projektno dokumentacijo 30.000 eur. 

- Še vedno je potrebno očistiti potoke in prepuste, saj je bil očiščen samo del prepustov in 
Stajski potok. 

- Za zagotavljanje varnosti peščev na odseku od šole proti rondoju in trgovine, bi bilo potrebno 
čim preje pristopiti k reševanju pridobitve zemljišča za izgradnjo pločnika. Sam odsek je zelo 
nevaren, cestišče je ozko, prometa pa čedalje več vključno s kamioni, ki parkirajo kar ob 
cestišču (delno na cesti, delno že na zasebnem zemljišču).  

- Čeprav pločnik od gasilskega doma do gostilne pri Anici ni bil uvrščen niti v veljavni proračun 
niti v Načrt razvojnih programov, bi bilo v bodoče to smiselno narediti.  

- Prosimo za pojasnilo zakaj je prenova cestišča Senožeti 40-41c premaknjena na leto 2025? 
Polovica cestišča je že uničena, ob dežju je polovica cestišča zalita z vodo, tako da je samo še 
vprašanje časa kdaj se bo zaradi zastajanje vode začela še posedati škarpa, ki je na tem 
odseku. 

- Prav tako še ni bil očiščen kanal pri križišču pred rondojem. 
- Kljub zagotovilu vodje CGP Marka Veršič , ki je dejal, da bodo do konca novembra oziroma 

začetek decembra 2023 posekali grmovje in pokosili ob kanalu od bara IVI do prehoda za 
pešce, to do danes še ni bilo realizirano.  

- Ravno tako še ni bil očiščen kanal ob celotni trasi pločnika. 
 

AD-3 
 
Občinski svetnik Gregor Pirc nas je seznanil z aktualnim dogajanjem oziroma nam je že sproti 
odgovoril na zastavljena vprašanja.  
 

AD-4 
 

- Kraj Senožeti se nahaja ob zelo prometni državni cesti. Pred leti smo že dobili pločnik od prvih 
hiš v Senožetih in pa do rondoja. Nimamo pa povezave z ostalim delom občine ampak smo 
vezani na državno cesto, kjer je hoja in pa kolesarjenje prepovedano. Zato predlagamo 
nadaljevanje  izgradnje pločnika na državni cesti iz Senožeti do pokopališča pri Sv. Agati.  
Ta predlog podpira tudi VO Dolsko. 
 

- Za zagotavljanje varnosti voznikov predlagamo ureditev smiselnega poseka dreves ob državni 
cesti Od Senožeti do Dolskega. Ob vsakem že manjšem neurju pade kakšno drevo na cestišče, 
kar je zelo nevarno za  udeležence v prometu.  
 

- Prilagamo podpise krajanov in sicer za razširitev ceste pri hišni številki Senožeti 4, zaradi 
boljšega in lažjega pretoka prometa in zaradi preobilice vode, ki zateka na dvorišče hiše 
Senožeti 4. 
Predlagamo, da pristojni pregledajo situacijo in primerno ukrepajo. 
 



- Pri vsakem deževju je ob državni cesti od Pluta do bencinske postaje cestišče poplavljeno. To 
bi bilo potrebno urediti. 
 

- Ob zadnjem desnem ovinku pred pokopališčem Sv. Agate opažamo od deževju večjo količino 
vode na cestišču. Prosimo za ureditev tega problema.  
 

- Sprašujemo kateri koncesionar je zadolžen na območju naše občine ob Savi in v Savi za 
čiščenje smeti, odstranjevanjem padlih dreves? 
 

- Že pred časom je bil podan predlog za ureditev sprehajalne poti ob reki Savi od Dolskega do 
Senožeti. Rečeno je bilo, da se bodo probala za ta namen  pridobiti evropska sredstva. 
Sprašujemo kako je s tem? 
 

- Postavljeno je bilo vprašanje vaščana, kdaj se bo električna napeljava v Senožetih položila v 
zemljo? 
 

- Za boljšo informiranost na spletni strani občine  predlagamo, da se naredi zavihek Dogodki, 
kamor se umesti koledar dogodkov za posamezni mesec. 
 

- Potekala je razprava o tem, kako se obvešča krajane, predvsem gre tukaj za novo priseljene, 
kako se lahko vključijo v razna društva in pa kje  se lahko vidijo objave raznih prireditev 
oziroma aktivnosti v naši občini. 
Predsednica KUD Anton Mehle Senožeti  Erika Gričar je povedala, da poteka redno 
obveščanje preko FB strani, raznih skupin na FB in Instagramu, redno obveščanje  preko 
spletne strani občine Dol pri Ljubljani in OŠ Janka Modra Dol pri Ljubljani ter v Pletenicah. 
 
 Na vprašanje glede vključevanja mladih imajo sicer možnosti vključevanja v Gasilsko društvo 
Senožeti in v KUD, vendar pa so seveda dobrodošle tudi nove ideje, kot je npr. izgradnja 
pumptrack steze ali trim steze. 
 

- VO Senožeti podpira letošnje sodelovanje prebivalcev Senožeti in Jevnice pri pripravi in 
izvedbi skupnih srečanj in praznovanj. 
Domenili smo se, da se v KUD Anton Mehle Senožeti  pošlje dopis in sicer z vsebino, ali bi bili 
pripravljeni  to prevzeti.   
 

- Nekatere krajane je motilo letošnje praznovanje novega leta in sicer, da je bilo preveč 
hrupno. Tukaj je predvsem mišljena uporaba petard in raket. 
O predlogu praznovanja novega leta samo s svetlobnimi efekti je potrebno najprej se 
zavedati, da zakon omogoča uporabo petard  v času pred novim letom, medtem ko so 
ognjemeti dovoljeni skozi celo leto. 
Seveda se pa strinjamo s tem, da bi bilo potrebno  ozaveščanje krajanov, da bi se tega 
posluževali čim manj. 

 
 



 
Seja je bila zaključena ob 22.00 uri. 
 
 
 
 
Zapisnik zapisala  Predsednik Vaškega odbor 
     Tara Tkalec   Strniša Janja 
 
 
 
 
 
 
 
 
Senožeti,  26. 1. 2024 
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